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Referat fra bestyrelsesmøde d. 6. juni 2024 
 

 
 
Deltagere fra bestyrelsen: 
 
 Christel Hansen 
 Dennis Dag Jensen 
 Dennis Jensen 
 Lise Jensen 
 
Eksterne: 
Jette Sanggaard (ejendomsmester) 
 

 
 
 
 
 
 
Referent: Christel Hansen 
 
Ordstyrer: Dennis Jensen 
 

 
 

 
Dagsorden 

 
Referat 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden 

 
Godkendt 

2.Opfølgning på div. 
 

-El-ladestandere: Vi har sagt ja tak til Clever, som vi regner med, går i gang 
senest i første kvartal af 2025 
 
-Videoovervågning: Det er lige på trapperne, men grundet GDPR regler, 
trækker det lidt ud 
 
-Parkerings app: Vi er i gang med at lave en ”How To” så når den er færdig, 
skulle vi gerne informerer jer alle. 
 

3.Markvandring Vi har delt markvandringen op i 2, så i starten af året tager vi afdelingens 
tilstand og hvad der trænger. 
 
Og midt på året tager vi det ”grønne” (træer, biodiversitet, beplantning osv.)  
Vi arbejder på at få lidt flere farver i afdelingen, samt lidt mere biodiversitet. 
 

4. Helhedsplanen Bestyrelsen er i dialog med BoVest omkring et kommende informationsmøde i 
afdelingen. 
 

5. bestyrelsesmøder i april og maj April mødet var koncentreret omkring beboermødet, udskydelse af samme, og 
punkter på dagsorden.  
 
Maj mødet havde kun 2 bestyrelsesmedlemmer til stede (Lise og Christel) 
samt Jette. Og vi fulgte op på beboermødets beslutninger og fremadrettet 
arbejdet vedrørende disse.     
 

6. Evt. Der var ikke noget til evt. punktet. 
 

 
 
 

Bestyrelsen ønsker alle beboere en rigtig dejlig sommer, pas godt på jer selv og 
hinanden. 

 
 
 


